
Předtím šlo zařídit v Praze cokoli, dnes nejde
udělat nic – JAK JE TO MOŽNÉ? O čem se
mlčí – Zdeněk Žák (VIDEO CZ, 11 min)
- CZ24 News | 17. listopadu 2022

Stanislav Novotný se ptá Zdeňka Žáka jak zvýšit o 33% propustnost pražských komunikací, proč
nebyla za jeho ministrování na rozkopané D1 jediná zácpa a z jakého důvodu umožnily staré
grafikony bez počítačů projet po tratích o třetinu více vlaků
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